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Protokoll från Styrelsemöte 

Hemmesta Södra Vägförening 
org.nr: 717903-8000 

Närvarande: Roel Lammers, Fredrik Axelsson, Markus Aggefors, Lars-Gunnar Axelsson, 
Britt-Marie Rasmussen, Astrid Algulin, Joakim Hägglund, Tommy Ahlsved och Maria 
Nilsson. 

Mötesdatum: 2024-02-05 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Roel Lammers hälsade samtliga välkomna. 

2. Val av mötesordförande tillika justerare 
Mötet valde Roel Lammers. 

3. Val av mötessekreterare 
Mötet valde Markus Aggefors. 

4. Godkännande av föredragningslista 
Mötet beslutade godkänna föredragningslistan. 

5. Inkomna skrivelser 
2023-460 Entreprenören som jobbar med flytten av våra gungställningar meddelar att 

kommande påfyllnad av sand ingår i det belopp som tidigare inkommen 
faktura avser. 

2023-461 Felanmälan av lampan L050 Lingonvägen 13-15. Markus har tackat för 
informationen och meddelat (2023-462) att vi just utfört service varför det 
kan komma dröja till mitten av våren innan service sker. Brevskrivaren 
reagerar på tiden för service (2023-463), Markus har svarat (2023-464) att 
styrelsen tidigare beslutat utföra service 3-4 gånger per år detta för att kunna 
motivera kostnaden för servicen. 

2023-465 Namn ändring på en fastighetsägare i området. 
2023-468 Brevskrivaren meddelar att kommunen gett startbesked på det växthus som 

tidigare hanterats (2023-438) samt hoppas på ett positivt beslut angående 
ärende 22:09:613. Markus har meddelat (2024-004) att det var skönt det 
löste sig med växthuset samt att vi hoppas kunna komma förbi med förslag 
på ett grarmeintyg inom någon vecka. 

2023-469 Brevskrivaren meddelar att man betalat vägavgiften sent och frågar även om 
vi har funderat kring e-faktura. Michael har meddelat (2023-470) att 
betalningen inkommit samt att det i dagsläget bedöms för dyrt med e-faktura 
till privatpersoner men att vi håller utkik efter billigare lösningar. 
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2024-001 Felanmälan L050 (Lingonvägen 13-15), Markus har tackat för 
informationen och meddelat (2024-003) att vi kommer åtgärda denna vid 
kommande service. 

2024-008 Meddelande att man inte fått utskickad e-faktura. Michael har skickat en pdf 
av fakturan (2024-009). 

2024-010 Önskemål om telefonnummer för att kunna meddela kontonummer för 
återbetalning av felbetalning. Michael har meddelat telefonnummer 2024-
011. 

2024-012 Följer på 2024-008, meddelande att man inte kan ta emot e-fakturor och 
önskar att vi skickar vanlig faktura. Michael har meddelat att vi nu ändrat 
detta 2024-013. 

2024-016 Felanmälan av belysning Lingonvägen 15 (L050). Markus har tackat för 
informationen och meddelat (2024-017) att vi kommer åtgärda denna vid 
kommande service. 

2024-018 Brevskrivaren är inte nöjd med beslutet i ärende 22:08:601 och vill att 
styrelsen omprövar detta, upplever även det svårt att tolka vad "skog2" 
betyder i vår underhållsplan för grönytor. Markus har meddelat (2024-019) 
att frågan kommer tas upp på kommande styrelsemöte. Styrelsen beslutar att 
stå fast vid tidigare beslut (Markus och Lars-Gunnar deltog ej i beslutet), 
Roel besvarar mailet. Styrelsen beslutar även att ta bort meningen " Denna 
zon underhålles endast sparsamt med 2-5 års mellanrum och då framförallt 
med betoning på slyröjning." från Skog2 i underhållsplanen för grönytor 
(HSVF-000070) samt uppdatera kartan i samma plan för att bättre återspegla 
det aktuella läget, Markus ansvarar för uppdateringen, nytt ärende 
24:03:650. 

2024-026 Brevskrivaren meddelar att han inte ser några konstigheter med att ta ner 
asparna bakom sin fastighet och att han kan tänka sig delta i röjningen av 
aspar och buskar gällande ärende 17:02:285. Roel har tackat för svaret 
(2024-027) och meddelat att styrelsen kommer hantera ärendet under 
kommande styrelsemöte och återkommer efter detta. 
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6. Ekonomisk rapport 
a. Saldon 

Konto Saldo Upplupen ränta* 
0,00 kr Nordea PlusGirot 340 047,90 kr 

Nordea Sparkonto 1 113 549,42 kr 1 405,00 kr 

Collector sparkonto 395 710,12 kr 1 541,64 kr 
Collector 6 mån 510 082,19 kr 880,42 kr 
Marginalen sparkonto 389 475,35 kr 1 304,10 kr 
Marginalen 12 mån 500 000,00 kr 13 809,08 kr 
Resurs Bank 1 067 644,85 kr 
Skattekontot 55,00 kr 

Totalt 4 316 564,83 kr 18 940,24 kr 
Obetalda skulder 225 000,00 kr 

* Datumet för avläsningen kan avvika från mötesdatum, och anger senast 
avläst belopp, Resurs Bank meddelas vid årsskiftet. 

b. Vid tiden för mötet saknas 6 inbetalningar gällande vägavgiften. Michael 
skickar påminnelse med varning om utmätning hos kronofogden. 

7. Vägfogdens rapport 
a. Vi har vid tiden för mötet 5 kända belysningspunkter som behöver åtgärdas. 
b. Påkörd skylt Hemmesta Dalväg — Centrumvägen 
c. Beställt ny lucka till stolpe L176 
d. En av pollarna vid Dalstugan har tagits bort för att underlätta snöröjningen 

sätts tillbaka till våren. 

8. Nya ärenden 
a. Uppdatera riktlinjerna för trädfällning från hemsidan och dokumentet" 

Riktlinjer för trädfällning & ansökan om trädfällning Hemmesta Södra 
Vägförening" HSVF-000168. Roel tar fram ett förslag och skickar ut för 
granskning. Nytt ärende 20:04:651. 

9. Ärendeloggen 
14:02:012 Bullerplanket: Inget nytt. 
14:04:046 Lekparker: Arbetet har pausats på grund av vädret. 
17:02:285 Röjning sly Mellanvägen-Dalvägen: Roel har nu pratat med boende 

kring detta område vilka ställer sig positiva till röjningen. Roel och 
Markus bokar in tid för röjning. 

17:03:291 Byte av nätstation: Inget nytt. 
18:05:377 Underhållsplan lekparker: Britt-Marie har påbörjat arbetet. 
18:07:386 Nya träd: Inget nytt. 
18:09:404 Byte av pollare, ta bort övergångsställe: Inget nytt. 
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20:02:462 Snöröjning gångvägen Blåsippevägen Hemmesta Dalväg: Fredrik 

har gjort en felanmälan på Värmdö kommuns serviceportal (231220-
KSB-HV17) och även mailat kommunen och meddelat att vi gärna ser 
att man vinterunderhåller denna gångväg och att om man inte gör detta 
bör sätta upp en skylt att detta ej sker. Värmdö kommun har nu satt upp 
skylten, ärendet stängs. 

20:02:469 Namn på hemsidan GDPR: Då styrelsen undviker att placera material 
på hemsidan som bryter mot GDPR så bedöms det att det inte finns 
behov av att ansöka om utgivningsbevis. Ärendet stängs. 

20:03:475 Omprövningsförrättning: Inget nytt. 
20:10:520 Snår Vitsippevägen 15-17: Inget nytt. 
20:11:525 Vattensamling smultronvägen: Inget nytt. 
21:02:535 Fiber tranbär och Blåsippevägen: Inget nytt. 
21:03:536 Vatten Kvarnvägen: Inget nytt. 
21:06:546 Trafiken på Parkvägen: Inget nytt. 
21:07:549 Vändplats Slånbärsvägen: Inget nytt. 
21:07:551 Trädfällning Hemmesta Dalväg 14: Inget nytt. 
21:08:560 Nya dagvattenbrunnar Bygdevägen: Inget nytt. 
21:09:575 Röjning Blåbärsvägen: Inget nytt. 
21:10:582 Dela underhållsplanen: Inget nytt. 
22:02:584 Rensning dagvattenbrunnar: Inget nytt. 
22:02:585 Släpvagn: Inget nytt. 
22:02:586 Renovering container: Inget nytt. 
22:04:589 Välkomstbrev: Kartan med fördelning finns nu sparad i dokumentet 

HSVF-000503. Ärendet stängs. 
22:05:593 Uppdatera underhållsplanen: Inget nytt. 
22:07:598 Inköp hastighetsdisplay: Inget nytt. 
22:07:599 Snabelbil: Inget nytt. 
22:08:603 Vattensamling Hemmesta Dalväg 20: Inget nytt. 
22:09:613 Trädfällning Mellanvägen: Styrelsen beslutar att avslå denna ansökan 

tills man röjt bort den sly som finns på platsen, Markus informerar 
ansökande. 

23:02:615 Uppdatera Arbetsordningen: Inget nytt. 
23:02:616 Uppdatera vinterunderhållsplanen: Inget nytt. 
23:03:620 Avverkning Storskogen: Tommy har efterfrågat status på ärendet. 
23:03:621 Förrådsbyggnad: Inget nytt. 
23:04:623 Egna utlägg: Inget nytt. 
23:05:625 Besvara mail ta ner träd: Inget nytt. 
23:05:626 Fällning riskträd: Inget nytt. 
23:05:627 Parkering infart över grönyta: Fredrik har varit i kontakt med REV 

som meddelat att de inte ser något hinder att föreningen skriver ett avtal 
med fastighetsägaren att denna åtar sig återställa marken om infarten ej 
längre används, detta underförutsättning att det är en begränsad sträcka 
och enkelt kan återställas. Fredrik skriver ett förslag på avtal och 
skickar ut för granskning. 

23:06:629 Trafiköar Centrumvägen: Inget nytt. 
23:06:638 Linjemålning: Inget nytt. 
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23:07:641 Ta ner träd bakom Dalstugan: Inget nytt. 
23:07:643 Yviga häckar: Inget nytt. 
24:02:644 Fiber Vitsippevägen 3: Inget nytt. 
24:02:645 Trädfällning Backvägen 53: Inget nytt. 
24:02:646 Fiber Vitsippevägen 7: Inget nytt. 
24:02:647 Nya bankkonton: Astrid har tittat över möjliga kontoalternativ och tar 

frågan vidare med Michael inför beslut. 
24:03:648 Besiktning Vitsippevägen 3: Inget nytt. 
24:03:649 Inloggning banker: Överflyttningen pågår. 

10. Hemsidan 
a. Inget togs upp gällande hemsidan 

11. Övriga frågor 
a. I samband med senaste loppisen på Hemmesta Gård uppstod parkeringskaos i 

området kring Backvägen/Hemmesta Dalväg. Styrelsen beslutar att Roel 
kontaktar "Antikladan" för att diskutera parekeringsproblematiken. Michael 
gör en beräkning med hjälp av tonkilometermetoden för att göra en bedömning 
av vad kostnaden för den ökade trafiken motsvarar. Nytt ärende 24:04:652. 

12. Nästa möte 
a. Styrelsemöte 2024-03-04 19:00 
b. Styrelsemöte 2024-04-15 19:00 

13. Mötets avslutande 
Mötesordförande tackade samtliga deltagare för visat intresse och avslutade 
mötet. 

Vid protokollet 

Markus ggefors 
Sekreterare 

Justeras /' 

Lammers 
"tesordförande 
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